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INTERPELACJA 

w sprawie otwarcia po remoncie placu zabaw przy ul. Bluszczowej w Lublinie 

Uprzejmie zwracam się z prośbą do odpowiedzialnych służb Pana Prezydenta o otwarcie 

placu zabaw przy ul. Bluszczowej. Został zamknięty i już rok nie spełnia zadania, do którego został 

przeznaczony. Zbliżają się wakacje i wiele dzieci z osiedla pragnie ko,Łystać z możliwości 

integracyjnych przy wspólnej zabawie na miejscu do tego przygotowanym przez gminę. 

Proszę o informację, ile jest gminnych placów zabaw w Lublinie? Ile jest zamkniętych oraz 

z jakiego powodu i na jak długo? 

Proszę właściwe służby o pilną reakcję w likwidacji problemu i odpowiedź. 

Z wyrazami szacunku 

Do wiadomości: 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Lublin Rada Dzielnicy Ponikwoda 


